
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:366 Förtroendet för rikspolischefen

För ungefär ett år sedan, den 24 november 2016, gjorde den dåvarande 
inrikesministern Anders Ygeman (S) en rad uttalanden i bland annat 
Sydsvenskan angående förtroendet för rikspolischefen Dan Eliasson. Flera av 
dem rörde att regeringen vill se bättre resultat från polisledningen och att om 
man inte såg en förbättring före årsskiftet skulle regeringen tvingas agera. 
Exempel på förbättringar var att ”polisen ska bli mer synlig”, ”fler poliser som 
skapar trygghet” och ”en förbättrad genomströmning av utredningar”.

Det kan tyckas märkligt att regeringen ställer ultimatum till en 
myndighetschef genom medierna, men det är en separat diskussion. Här är i 
stället frågan om regeringen är nöjd med den fallande uppklarningsprocenten 
och de pågående avhoppen från polisyrket.

Med anledning av det ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

Har ministern, trots de uttalanden den förre inrikesministern gjorde för hela 
regeringen, fortsatt förtroende för rikspolischefen?

………………………………………

Jesper Skalberg Karlsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-01
Besvaras senast
2017-12-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


